
Referat af BOP møde onsdag den 29. august 2018 kl. 16.30 Dragørstuen 
 
Tilstede: Leif Ingersholm, Bente Baeré, Inger Lynge, Ditlev Wærling, Helle Barth, Annette 
Jørgensen, Arne Kindler, Annette Pedersen, Ole Andersen 
 
Afbud: Mai-Britt Lorenzen   
  
Dagsorden: 
 
1. Velkomst v/Bente 
  
2. Meddelelser v/Ole Andersen 
  
3. Referatskrivning v/Bente 
  
4. Enggårdens køkken? v/Arne 
  
5. Bemanding på plejehjemmet-orientering vedr. skrivelse v/Leif 
  
6. Kommentarer vedr. Budgetoplæg 2019/ v. Leif Ingersholm 
  
7. Vaskeordning orientering v/Leif 
  
8. Drøftelse af rutiner omkring vasketøj ind/ud v/Bente 
  
9. Cafémøder? 
  
10. Møder på afdelinger/Sekoia skærme v/Bente og Leif 
  
11. Klippekortsordningen-hvordan går det? 
  
12. Evt. 
  
13. Nyt møde(r) 
  
Ad. 1. Velkomst V. Bente 
 
Ad.2. Ole orienterer om status på Enggårdens personalesituation. Alle lederstillinger og faglige 
koordinatorstillinger er besat. Rekrutteringen af basispersonale og vagtbærende personale er 
forbedret, til trods for at rekruttering af fastansat personale er vanskeligt også i mange kommuner 
i hovedstadsregionen. Der er stadig adskillige ledige faste stillinger, og derfor er behovet for en del 
vikarer stadig et faktum. Ledelsen forsøger at få en fast stab af vikarer, så de er genkendelige for 
beboerne, men det er vanskeligt. 
Ny leder er ansat i hjemmeplejen, hvilket aflaster ledelsen på EG. 
 



Ad. 3. Bente foreslår, at BOP’ referater ændres til et udvidet beslutningsreferat med beskrivelse af 
eventuelle drøftelser, bekymringer eller kortfattet om uenigheder. Alle enige i ændring af praksis 
vedr. referatpraksis. Bente skriver referat til Engbladet med notathjælp under møderne. 
 
Ad.4. Rådet drøfter kvaliteten af maden fra EG ‘s køkken. Dels situationer med manglende mad, 
oplevelsen af dalende kvalitet, ønske om lune retter om aftenen, manglende variation og ønske 
om flere grønsager og salater. Ole orienterer om ændring til mere økologi i køkkenet m.m. Ole 
drøfter rådets ønsker og vurderinger med køkkenet. 
 
Ad.5. Leif orienterer om BOP’ s skrivelse vedr. udmeldte pulje vedr. bedre bemanding på 
plejehjemmet. Bekymring vedr. sen udmøntning pga. politisk proces. Men positivt, at BOP høres. 
BOP vurderer, at den bedre bemanding kan give mulig vækst i muligheden for anvendelsen af 
klippekorts ordningen. 
 
Ad. 6. Leif refererer fra offentligt høringsmøde vedr. Budgetproces og forslag til 
budgetreduktioner på 2019 budgettet. BOP er meget bekymret for reduktion i EG’ s stationære 
beboeres brug af daghjemmet, reduktion af aktiviteter for EG’ s beboere, samt at hele tanken om 
et omsorgscenter rammes. BOP er enige i ældrerådets høringssvar. 
 
Ad. 7. Leif orienterer om fremsendte høringssvar vedr. forslag til udbud af vaskeordning vedr. 
beboernes private tøj. 
 
Ad. 8. Ole og Annette P. orienterer om nuværende procedure vedr. vasketøj. Plejepersonalet kan 
ikke fremadrettet bruge mere tid på sortering af beboertøj eller have ansvar for, at beboerne får 
deres eget tøj retur. Men der tilføres mere tid til driftspersonale til håndtering af beboertøj. 
 
Ad. 9. Forsøg med populær “fredagsbar” videreføres. Dog efter forslag et mere velegnet sted. 
 
Ad. 10. Velbesøgt orienteringsmøde vedr. Sekoia skærme. Pårørende delen i Sekoia skærmene 
ibrugtages efter kort pilotforsøg, hvor 5 pårørende har meldt sig. 
 
Ad. 11. Udsættes pga. tidsmangel 
 
Ad.12. Arne opfordrer til, at brugen af vikarkoder i nyt journalsystem og Sekoia tjekkes i forhold til 
ny persondatalov. Vikarer skal logges id sikkerhedsmæssigt. 
 
Pårørendes bekymringer om beboeres velbefindende, skal meddeles ledelsen snarest muligt. 
 
Ad.13. Næste møde mandag d. 5/11-18, kl 16.00- 18.00 i Dragørstuen. OBS mødetidspunkt er 
rettet fremadrettet, da der generelt er for lidt tid til, at dagsordenen kan nås. 
 
 


